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　　1、A Christmas greeting to cheer you, my good friend.
　　希望圣诞祝福给你带来欢乐，我的好朋友。
　　2、You\'re the best Christmas Psent I ever received.
　　你是我所收到的的圣诞礼物。
　　3、I hope all of our Christmases are this bright!
　　愿所有的圣诞节都如此欢快明亮！
　　4、Walk through together day，always full of romance. Dear，merry Christmas!
　　一齐走过的日子，总是充满了浪漫。亲爱的，圣诞欢乐！
　　5、For this and many Christmas to come.
　　为了这一个，也为了更多即将来临的圣诞节。
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　　1、我不相信爱情能永恒，但我相信我和你的爱情，圣诞快乐!
　　I don\'t believe that love can last forever, but I believe that you and I love, Merry Christmas!
　　2、所有祝福揉成巧克力，要把一切喜庆变成奶油。永远快乐做成蛋糕，向你然后说声：圣诞快乐!
　　All blessings knead into chocolate, to turn all festivities into cream. Always be happy to make a cake, say to you: Merry Christmas!
　　3、愿圣诞不仅仅是你欢笑的时刻，更是你欣喜的日子。祝福你。
　　May the Christmas be a time of laughter and real enjoyment for you. Wish you well.
　　4、偷偷许个愿，希望圣诞老人在圣诞节那天把你送给我。
　　Secretly make a wish that Santa Claus will give you to me on Christmas day.
　　5、愿圣诞的喜悦萦绕你心。
　　May the joy of Christmas haunt you.
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　　1、值此圣诞佳节，我只有一句话要告诉你：今天下班后我会空腹去找你!
　　On this Christmas I have but one thing to tell you: today Ill go on an empty stomach after work to find you!
　　2、快到圣诞了，你还没收到礼物吗?那就快去睡吧!你的饱嗝声吓着圣诞老人了。
　　Close to the Christmas, you havent received the gift? Then go to sleep! Your satisfied ge scare Santa Claus.
　　3、圣诞的钟声声声响起，祝福的心如跳动的烛光融化每点落在你身上的雪。
　　Christmas bells sound ringing, blessing heart beat such as candle melts each point of snow fell upon you.
　　4、但愿我寄予您的祝福是最新鲜最令你的感动的，祝福你圣诞快乐!
　　I wish I send to you the blessing of your most fresh and moving, wish you a merry Christmas!
　　5、一生桃李遍天下，天边海角有尽处，唯有师恩无穷期。圣诞节祝福您欢乐，教师！
　　Life to escape all over the world，the sky have the far ends of the earth，only shien infinite period。 I want to wish you a happy Christmas，the teacher!
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　　1、Wishing you a sparkling Christmas and bright happy New Year!May the season bring much pleasure to you.
　　愿你的圣诞光彩夺目，愿你的新年灿烂辉煌！佳节快乐！
　　2、May the glow of Christmas candle fill your heart with peace and pleasure and make your New Year bright. Have a love filled Christmas and New Year!
　　愿圣诞的烛光带给你祥和与喜悦，祝你的圣诞和新年充满爱。
　　3、Christmas greetings and best wishes!
　　致圣诞贺忱与最美好的祝福！
　　4、May the bright and festive glow of Christmas candle warm the days all the year through. Hoping you will have a wonderful time enjoying Christmas Day.
　　愿明亮喜庆的圣诞烛光温暖一年中的每个日日夜夜，祝你欢欢喜喜度圣诞！
　　5、A wish for a truly merry Christmas and may the joy of Christmas linger in your heart all the year!
　　圣诞快乐！愿圣诞的喜悦整年萦绕你心间。
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　　1、May the beauty and joy of Christmas remain with you throughout the new year！愿圣诞美景与欢乐常伴随你！
　　2、In the season of joy I present my sincere wishes and kind thoughts.May the kind of Christmas outshine all the rest.在这欢乐的时节给你我最真的祝福和亲切的思念，愿你今年的圣诞比往年更璀璨。
　　3、Wishing you and your family a very merry Christmas.祝福您及您的家人圣诞欢乐。
　　4、My every heartbeat miss you once，until my life stop，heart no longer beating! I love you! Merry Christmas!我的每一下心跳想你一次，直到我生命停止，心不再跳动！我爱你！圣诞欢乐！
　　5、With all good wishes for a brilliant and happy Christmas season. Hope thingsare going all right with you.在这辉煌欢乐的圣诞佳节，献上一切完美的祝福！祝一切顺心如意！
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